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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #3
Måndag 18 oktober, 17:24
å Zoom

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Dagens möte öppnas av Ordförande Nathalie Wehlin klockan 17:25

1.2 Val av mötesordförande

Nathalie Wehlin nominerar sig själv till mötesordförande.

Mötet väljer Nathalie Wehlin till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Vice Ordförande Andrea nominerar sittande sekreterare David Nissolle till
mötessekreterare. David godtar nomineringen.

Mötet väljer David Nissolle till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Nathalie Wehlin
Andrea Horsma
Daniel Karlström
David Nissolle
Johanna Jacobsson
Desirée Sundberg
Julia Osswald
Wilma Selander

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix

1.5 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

Justeras:

Desirée Sundberg

1 Justeras:

Wilma Selander
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1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar sker.

1.7 Godkännande av dagordning

Styrelsen godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Ledamot Desirée Sundberg och Appendix Wilma Selander ställer upp som
justeringspersoner.

Mötet väljer Desirée Sundberg och Wilma Selander till justeringspersoner.

Mötet kommer överens om att sätta justeringsdatum till måndag 8 novem-
ber, om tre veckor.

Mötet fastslår 8 november som justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Nathalie Wehlin blev adjungerad till posten som Ordförande, i övrigt var det
ett ganska händelselöst möte som pågick i hela 11 minuter.

3 Uppdateringar och månadsrapporter

Ordförande Nathalie har tillsammans med styrelsen hållit i läsårets första
SM. Hon har sett till så att Ledamöter och Appendix får styrelsemail vida-
rebefordrade till sig. Styrelsen har också haft en mycket trevlig middag med
Konglig Elektrosektionen.

Vice Ordförande Andrea har hållit i PNS-möte och påbörjat kontakt med
vice ordförande från andra sektioner på KTH.

Kassör Daniel har skickat några fakturor, betalat några fakturor och ska de-
klarera för förra verksamhetsåret. Det är lite knepigt eftersom att han saknar
fullmakt och inte kan se allt, han får ta hjälp av Kassör emeritus tills vidare.
Daniel tillägger också att han har fått mail av THS angående sophantering-
en på campus; de vill att sektionen ska börja betala för sophantering vilket
skulle kosta cirka 1000 kronor i månaden. Detta verkar gälla samtliga sek-
tioner.

Ledamot Julia har varit på JML-möte och flyttråd där flytten av sektions-
lokaler diskuterades.

Justeras:

Desirée Sundberg

2 Justeras:

Wilma Selander
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Ledamot Desirée berättar att hon har hoppat på som Ledamot. Hon var
med Nathalie och Julia på JML mötet där de diskuterade möjligheten att
integrera JML lite mer i den internationella mottagningen. Hon var också
med Nathalie på mötet som Bergssektionen höll angående lokalflytten.

Kommunikationsansvarig Johanna har skickat ut inbjudningar och allmänt
kommunicerat med olika sektioner angående middagar och samarbeten. Just
nu pratar hon med Maskin, Kemi och IsB angående middagar. Hon har skri-
vit lite med Teknisk Fysik och hon har även utforskat möjligheter för sty-
relsen att representera utomlands. Hon jobbade i baren på Konglig Elektro-
sektionens sektionsmöte där kansliet närvarade i form av Joakim Jaldén,
programansvarig för Elektroteknik, och Sonja Berlijn, skolchefen för EECS.
De talade ganska utförligt om lokalflytten.

Appendix Wilma har varit på PNS möte och styrelsemiddag, hon har också
vart på SM där hon blev vald till sin nya post. I övrigt har hon skrivit runt
i gruppchatterna för att informera angående pubbar och dylikt.

Sekreterare David har inte gjort mycket annat än att skriva på protokoll.

4 Diskussion

4.1 Firmatecknare

Ordförande Nathalie säger att varken hon eller Kassör Daniel är firmateckna-
re för tillfället, vilket måste ordnas. Mötet föreslår att Ordförande Nathalie
Wehlin, 19980906-8985 och Kassör Daniel Karlström, 000415-8697 tecknar
föreningens firma var för sig. Mötet går till val och beslutar

att Nathalie Wehlin och Daniel Karlström är, var för sig, firmatecknare
för verksamhetsåret 2021/2022.

4.2 JML

Nathalie tycker att det känns lite orimligt att hon ska behålla JML ansvaret,
som brukar tillfalla en Ledamot, när hon nu är Ordförande. Styrelsens nya
Ledamot, Desirée, ser mycket fram emot att axla den rollen. Mötet beslutar
att Ledamot Desirée Sundberg tar över det ansvar inom JML som Nathalie
tidigare hade.

4.3 Skyddsombud

En snarlik situation gäller här som vid den tidigare punkten, Nathalie och
Julia gick tillsammans på utbildningen till skyddsombud och därför vore det
naturliga att rollen som skyddsombud tas över av Julia. Mötet bestämmer
att Ledamot Julia Osswald tar över rollen som skyddsombud.

Justeras:

Desirée Sundberg

3 Justeras:

Wilma Selander
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4.4 Representation

Här tar Kommunikationsansvarig Johanna över ordet. Ett datum har spikats
då styrelsen ska gå på middag hos styrelsen för Kongliga Kemisektionen. Det
har även börjat bli dags att spika datum för styrelsemiddagar med styrelsen
för Kungliga Maskinsektionen samt styrelsen för Ingenjörssektionen Bygg.
På tal om IsB så har vi fått svar angående antalet biljetter till deras 5-
årsjubileum i november där det faktiskt ser ut som att hela styrelsen får
möjligheten att gå på kalas.

4.5 Verksamhetsplan PNS

Vice Ordförande Andrea tar upp idén om en gemensam verksamhetsplan för
hela PNS, som har diskuterats lite vid tidigare tillfälle. Tanken är att för att
minimera jobbet med att koppla samman en viss dag med ett visst arbete
under hela året så kan man istället kontinuerligt bruka ett gemensamt excel
dokument för samtliga funktionärer i PNS. Det verkar som att detta redan
har skapats och skickats ut av vår flitiga Kommunikationansvarig Johanna.

4.6 Teambuilding

Styrelsen har inte fått tillfälle att ha en riktig teambuilding ännu och nu när
vi faktiskt blivit en fulltalig styrelse så är det dags. Just nu är det lite mycket
som händer med middagar och andra skojigheter men det kan ändå vara bra
att börja brainstorma lite. Några alternativ bollas men mötet kommer fram
till att Escape Rooms vore roligt.

5 Övriga frågor

En stor tragedi har inträffat då det anrika ordförandeglaset har gått i kras.
Andrea säger dock att vi inte behöver sörja för mycket då vi varken är den
första eller sista styrelsen som kommer paja ordförandeglaset. Hur som helst
måste ett nytt glas beställas.

Styrelseskåpet måste rensas ut, samtliga i styrelsen ska få access och så ska
vi fråga Källargillet om vi kan måla loggan på skåpet under nästkommande
fixarkväll.

Johanna berättar om en gammal tradition i Medtek som bestod av att styrel-
sen bjuder sektionen på brunch efter tentapub 3. Denna tradition har sedan
dess dött ut men det vore roligt att återuppliva den.

6 Nästkommande möte

På nästkommande ska ettans brunch, teambuilding och en alumnipub dis-
kuteras. Detta möte ska hållas efter tentorna, datum bestäms vid senare

Justeras:

Desirée Sundberg

4 Justeras:

Wilma Selander
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tillfälle.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Nathalie Wehlin avslutar mötet klockan 18:24.

Vid protokollet Justeras

David Nissolle
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Nathalie Wehlin
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Desirée Sundberg

5 Justeras:

Wilma Selander
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